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Art: Styrelsemöte nr 5/2014   
 
Tid: 2014-04-28  kl. 18.30 
 
Plats: Cafeterian ÖOR 
 
Närvarande: Bo Hallnäs, ordförande  

Bitte Kyrk-Hedqvist 
 Karoline Bergström 
 Roger Olofsson 
 Carina Ödmark 
 Christer Norenius,T-sek 
 Camilla Granberg, adj 
 
Fördelas: Närvarande + kallade men ej närvarande vid dagens möte. 
   
 1 Mötets öppnande 

Bo Hallnäs öppnade mötet, hälsade alla välkomna. 
 

 
 2 Val av ordförande, sekreterare och justerare för mötet 

Bo Hallnäs valdes till ordförande, Karoline Bergström till 
sekreterare och   till justerare. 
 
 

3  Anmälan av övriga frågor 
 - Hemsida  
 - Reklam 
 - Personalmöte – Piteåresan. 
  
 
   
 4 Fastställande av dagordning 
 Dagordningen godkändes med tillägg av punkterna under 3. 
 

 
5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll gicks igenom och lades till 
handlingarna. 

  
 

 
 
 
 



                                          

 PROTOKOLL   5/2014  2(4) 
                   2014-04-28 
 
 

6 Rapporter 
 
6.1 Verksamhetsrapport 

  
Ekonomi 
Ekonomi i balans.  
 

 Häststatus 
Islandshästen Tira står kvar i utbyte mot att ägaren håller 
körlektioner för ridskolans elever. En bra överenskommelse 
för båda parter i dagsläget.  
Preston och Bella har flyttat upp till huvudanläggningen och 
är friska och glada. Preston är en trevlig individ, men Bella 
verkar dock vara lite svag fortfarande. Hon ska få ta det lugnt 
i någon extra vecka pga följdsjukdomar.  
Ponnyn Hunter har nu flyttat till Erika Lundkvist och han har 
det mycket bra. Han har levt upp igen och verkar trivas 
utmärkt.  
Willie och Durum är sålda. Och Rolo är under igångsättning.  

 
Hästarna har blivit slarvigt borstade innan sina ridpass vilket 
har resulterat i att vissa har fått skavsår. Camilla har påpekat 
för eleverna att de måste vara mer noggranna!  
Fanny har genomgått en griffelbensoperation och står på 
boxvila i 4 veckor och ska därefter sättas igång under  
8 veckor. Hon har även eksem. Fanny kommer att lånas ut till 
någon under sommaren och få lite specialvård.  

  
 Anläggning 

Det har köpts och installerats in en ny och större tvättmaskin, 
vilken det även har sökts bidrag för. NKI-Kyl gjorde 
installationen. Den gamla, mindre, tvättmaskinen har lagats 
och den kommer att säljas för 2000 kr.  
HP maskin har fyllt på med sand i ridhuset och det upplevs 
vara mycket bra.  
Ovanstående företag har även lämnat en offert på 218.000 kr 
för förbättringsarbeten på våra uteridbanor. Förslag om att 
rensa dikena runt björkbanan kom upp, dessa är igenfyllda 
med sly och stockar. Camilla kollar med HP Maskin vad 
kostnaden för att rensa dessa diken skulle bli. Kommunen är 
tillfrågad angående bidrag för kostnaderna kring utebanorna.  
Camilla ska maila ut åtgärdslistan till alla styrelsemedlemmar.  
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 Ridskolan och Personal 
 Personalen med Camilla i täten var nöjda efter studiebesöken 

som gjordes i Piteå och Skellefteå. De har tagit med sig 
mycket av deras lösningar tillbaka till vår klubb och ska 
försöka använda sig av en del av dem.  

 Det beslutades att Johanna Westberg ska få sin arbetstid 
utökad med 2 timmar per vecka. Detta för att kunna utbilda 
och rida till ridskolehästar som behöver detta. 
Önskemål/planer finns om att bygga en ligghall för att kunna 
hålla hästarna ute mer. Camilla får i framtiden fatta egna 
beslut angående personalbehovet och de anställdas 
arbetstid.  

  
 Privatstallet 
 Det står många på kö för en boxplats i medlemsstallet. 

Camilla är ytterst ansvarig för alla frågor gällande framtida 
beslut av karantän. Det finns en bokningslista för de 
medlemsuppstallade gällande hovslagare och 
hovslagarspiltan. Denna information ska skickas ut till 
medlemmar som kommer utifrån och till anläggningen med 
sina hästar för att underlätta för de medlemuppstallade vid 
hovslagarbesök. Medlemshästägaremöte kommer att hållas 
och ingen direkt information, frågor eller liknande har kommit 
in gällande detta. Belysning vid hagar kommer att ordnas. 
Det blir en städdag 26/5 kl 18.00.  

 
   
             6.2 T-sek 

Den nya tidtagningen fungerar nu som den ska och det ska 
bokas in ett upplärningsmöte för intresserade. Det ska köpas 
in 10 stycken vita tävlingsbommar på 3.5 meter och 20 
stycken säkerhetsskållor. Skållorna ska märkas med 
klistermärken, Christer Norenius kollar upp detta.  
Christer N har tillverkat utfyllnader till våra tävlingshinder.  
Det finns önskemål om en dressyrkur till så att det går att 
hålla tävlingar på dubbla banor utomhus.  
Hinderboden på utebanan ska åtgärdas innan tävlingen. 
Maria Rönkä fixar takpapp, personalen och Christer N 
snickrar. I framtiden ska även Pullmangraven rustas upp med 
nya stockar.  
Bitte vill att det köps in sjukvårdsvästar för användning på 
tävlingar. Och det är även klart med en sjukvårdsbrits i 
cafeteriavagnen. Bitte ska gå igenom sjukvårdsväskan och 
komplettera upp den.  
All sponsring är klar inför tävlingarna i juni.  
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Läktarna ute anses vara en säkerhetsrisk och måste 
åtgärdas. Camilla ska kolla med MikAll Service om kostnad. 
De behöver riktas upp.  
 
6.3 U-sek 
U-sek orepresenterat.  
Camilla informerade att de dock hade haft trevlig i 
Nordmaling. Och det kommer att hållas en övernattning och 
loppis i deras regi.  

 
6.4 Hästar före alkohol 
HFA hade en övernattning med 30 anmälda till sista april. .  

  
 6.5 Planerade projekt 

Ritningar, kalkyl och en god summering avseende ett nytt 
ridhus ska tas fram och presenteras för kommunen vid ett 
möte.  

 
 
 7 Fonder och bidrag 
 Det ska sökas bidrag för den nya tvättmaskinen, en ny harv 

och cafeteriataket.  
 
 
 
 8 Övriga frågor 

 
Hemsida 

 Roger och Pernilla tar fram förslag på en ny hemsida och 
presenterar detta på kommande möte.  

 
 Reklam 
 Det ska sättas upp en reklampelare väl synlig mot brogatan. 

Den kommer att belysas och det kommer att arbetas fram 
kombinationsrabatter med ridhus- och hemsidesponsringen. 
Roger går vidare med detta.  

 Det finns förslag om att ge anläggningen ett sponsornamn. 
Intresserat företag finns och Roger för den diskussionen.  

 Tillfälliga sponsorskyltar ska säljas till tävlingar att sätta på 
läktare och domarhusen.  

  
 Anläggningsskiss 
 Det ska upprättas en ny skiss som även ska tryckas på en 

stor tavla och ställas väl sedd för besökande på tävlingar.  
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 Björkbanan 
 Kommunen ska bjudas in och visas runt på anläggningen för 

att visa upp bl.a. behovet av åtgärder och förbättringar på 
våra utebanor. Camilla har sökt bidrag av kommunen för 
detta. Björkbanan ska åtgärdas så fort det har torkat upp ute.  

 
 Studiebesök – Piteå och Skellefteå.  
 Två mycket fina anläggningar med smarta lösningar på 

mycket. Piteå använde sig av active stable och hade mycket 
fina utrymmen för personal och människor. Skellefteå hade 
en imponerande ridskoleverksamhet med utförliga 
dokumentationer om varje enskild elev. Intruktörerna där 
träffas och rider till hästarna varje vecka. De hade även ett 
litet ”kulturstall” för barn från 5 år.  

 Överlag ett trevligt evenemang och mycket givande med 
inblicken i andra verksamheter.  

 
  
  
  
  
.   
  
 9 Nästa möte 
                                      Nästa möte måndag 19 maj kl 18.30, cafeterian ÖOR. 
 
10 Mötets avslutning 
                                      Ordförande tackade alla närvarande och avslutade mötet. 
 
 Vid protokollet:  Justeras: 

     

 

  
 Karoline Bergström  Bo Hallnäs 
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